
Farm Information

Lambari, situated in the southern part of Minas Gerais, Brazil, is a notable cof-

fee-producing region renowned for its unique microclimate and fertile soils. 

Placed right behind the Mantiqueira hills and in an intersection with Campos 

das Vertentes – atransition between the Atlantic forest and the Cerrado biome – 

the region offers the opportunity to discover very unique cup profiles. 

Lambari also belongs to what is known as Circuito das Águas (Water Circuit), 

because of its many rivers that come down from the water springs in the Man-

tiqueira hills. The coffee production there relies on smallholders. 

Lambari’s coffee industry is predominantly composed of smallholder farmers 

who employ traditional and sustainable farming methods passed down through 

generations. These farmers focus on quality over quantity, often participating in 

cooperative systems to improve market access and economic resilience.

www.interamericancoffee.de

Coffees

Country: Brazil

Region: Lambari

Altitude: 1.000 - 1.300 masl.

BRAZIL
Lambari 

InterAmerican Coffee GmbH
Coffee Plaza | Am Sandtorpark 4
20457 Hamburg, Germany 

Phone +49 40 373 367
E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Schweiz
Bahnhofstrasse 22
CH-6300 Zug, Switzerland

Phone +41 41 728 7286
E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Ltd.
59-61 Farringdon Road
London EC1M 3JB, United Kingdom

Phone +44 20 7796 2255
E-Mail: iac.london@nkg.coffee

Caramel Biscuit

Variety:	 Mundo Novo, Catuai, 		
	 Bourbon, Catucai, Tupi

Processing:	 Natural

Grade:	 NY2/3 

Floral

Bright Round Citric



Farm Information

Lambari liegt im südlichen Teil von Minas Gerais, Brasilien, und ist eine be-

merkenswerte Kaffeeanbauregion, die für ihr einzigartiges Mikroklima und ihre 

fruchtbaren Böden bekannt ist.  

Die Region liegt direkt hinter den Mantiqueira-Hügeln und an der Schnittstelle 

zu Campos das Vertentes – einem Übergang zwischen dem Atlantischen Regen-

wald und dem Cerrado-Biom – und bietet die Möglichkeit, einzigartige Tassen-

profile zu entdecken.  

Lambari gehört auch zum sogenannten Circuito das Águas (Wasserkreislauf), 

da es viele Flüsse gibt, die von den Wasserquellen in den Mantiqueira-Hügeln 

herabfließen. Die Kaffeeproduktion dort wird von Kleinbauern betrieben.  

 

Die Kaffeebranche in Lambari besteht überwiegend aus Kleinbauern, die tra-

ditionelle und nachhaltige Anbaumethoden anwenden, die über Generationen 

weitergegeben wurden. Diese Bauern setzen auf Qualität statt Quantität und 

beteiligen sich oft an Kooperativen, um den Marktzugang und die wirtschaftliche 

Widerstandsfähigkeit zu verbessern.

www.interamericancoffee.de

Coffees

Land: Brasilien

Region: Lambari

Anbauhöhe: 1.000 - 1.300 masl.

BRASILIEN
Lambari 

InterAmerican Coffee GmbH
Coffee Plaza | Am Sandtorpark 4
20457 Hamburg, Germany 

Phone +49 40 373 367
E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Schweiz
Bahnhofstrasse 22
CH-6300 Zug, Switzerland

Phone +41 41 728 7286
E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Ltd.
59-61 Farringdon Road
London EC1M 3JB, United Kingdom

Phone +44 20 7796 2255
E-Mail: iac.london@nkg.coffee

Karamell Keks

Varietäten:	 Mundo Novo, Catuai, 		
	 Bourbon, Catucai, Tupi

Aufbereitung:	Natural

Grade:	 NY2/3 

Floral

Hell Abgerundet Zitrisch


